

## 2022 / 2023年度 明愛籌款運動

Caritas Fundraising Campaign  
2022 / 2023

「給他們一個希望」  
"Give Them a Ray of Hope"

隨著2019冠狀病毒病疫情於下半年漸趨緩和，有關防疫和社交距離措施陸續放寬，部分大型籌款活動得以重新舉辦，其中更有超過470個單位（包括堂區、彌撒中心、學校、團體及明愛服務單位）參與我們明愛整屆籌款運動。在各界鼎力支持下，本年度籌款總收入約4,406萬元。

As COVID-19 situation gradually alleviated in the second half of the year, relevant epidemic prevention and social distancing measures were further relaxed. Some large-scale fundraising activities resumed and more than 470 units (including parishes, mass centres, schools, organizations and Caritas service units) participated in our annual fundraising activities which raised a total sum of \$44.06 million this year.

工銀銀行（亞洲）有限公司已連續第24年擔任明愛籌款委員會主席，在其帶領及「明愛之友」的鼎力支持下，年內多項籌款活動均取得佳績，其中包括「明愛暖萬心」慈善晚會、「2022工銀亞洲明愛慈善高球日」，以及慈善聖誕曲奇義賣，合共籌得逾2,500萬元善款。

The Industrial and Commercial Bank of China (Asia) Limited ("ICBC (Asia)") has served as the Chairperson of our Campaign for the 24<sup>th</sup> consecutive year. Its leadership, together with the support from Friends of Caritas, many fundraising events had achieved remarkable results during the year, including the Caritas Charity TV Show, 2022 ICBC (Asia) & Caritas Charity Golf Day and the Charity Christmas Cookies Sale. The funds raised reached about \$25 million.



「明愛暖萬心」慈善晚會  
Caritas Charity TV Show



「2022工銀亞洲明愛慈善高球日」  
2022 ICBC (Asia) & Caritas Charity Golf Day

慈善聖誕曲奇義賣  
Charity Christmas Cookies Sale



香港明愛 Caritas HONG KONG

### 愛心曲奇聖誕義賣

明愛天糧包餅工場 精心製作

全新推出 多種口味 聖誕曲奇

- 祝福
- 歡欣
- 希望

4小方罐裝 \$60/罐  
每罐6件 不同口味 獨立包裝

4曲奇x茶包禮盒裝 \$200/盒  
15件獨立包裝曲奇 配15個茶包

曲奇送暖·佳節·樂

早鳥優惠  
11月16日(三)之前訂購  
滿\$5,000 (包括運費轉贈)  
全單更享九折!  
訂購從速·售完即止

送暖傳愛 立即訂購

製成器款適用於處理明愛學前教育服務，為孩子創建溫暖、愉快學習、積極學習的氛圍。

請向工銀亞洲慈善基金會全力贊助是次義賣  
查詢電話：2843 4638 電郵：comoff@caritas.org.hk

大型慈善賣物會於本年度得以復辦，特別要鳴謝6間學校（嘉諾撒聖瑪利書院、華仁書院（九龍）、寶血思源學校、明愛粉嶺陳震夏中學、聖保祿學校及明愛陳震夏郊野學園）借出校舍作為活動場地，再加上不同單位攜手合作，讓各方友好能夠聚首一堂，共歡之餘更籌得超過472萬元善款。此外，慈善抽獎券銷情亦十分理想，售出超過71萬張獎券，善款數字達1,428萬元。

**Large-scale Caritas Charity Bazaars** also returned this year, with six schools lending their campuses as event venues. These six schools were St Mary's Canossian College, Wah Yan College (Kowloon), Si Yuan School of The Precious Blood, Caritas Fanling Chan Chun Ha Secondary School, St Paul's Convent School and Caritas Chan Chun Ha Field Studies Centre. With assistance from various parties, the Bazaars raised \$4.72 million this year. The sale of raffle tickets also had an encouraging performance with over 710,000 raffle tickets sold and \$14.28 million raised.



慈善賣物會  
Caritas Charity bazaars



慈善抽獎券抽獎儀式  
Raffle ticket draw

